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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 29. 3. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 8. 3. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kostrevc Rado,  

Kotar Marko 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žnidaršič Jernej,  

Žulič Anita.  

 
Odsotni člani občinskega sveta:  
 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 



  

 
2 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Zvone Košmerl, direktor občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Martin Cerjak, vodja Skupnega prekrškovnega organa 

• Silvija Umek Toth, Savaprojekt d.d. 

• Ivanka Kraljić, Proplan 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Pavel Perc, Dolenjski list  

Vernesa Sadulai in snemalec, ePosavje 

 

 

Župan odpre 3. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 3. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 23 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda s tem, da se 6. točka dnevnega reda - Predlog Sklepa 

o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti 

urejanja prostora RS53.vo in 7. točka dnevnega reda - Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora TR14.od 

obravnavata po skrajšanem postopku. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 3. redne seje  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 3. redne seje  

 

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 3. redne seje 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 1. 2023 

3. Letno poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata – Skupnega prekrškovnega 

organa za leto 2022 

4. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Sevnica za leto 2022 

5. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za Poslovno cono 

Radna, Okoljsko poročilo in Elaborat ekonomike – druga obravnava 

6. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje od prostorskih 

izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RS53.vo – skrajšani postopek 

7. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča 

pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora TR14.od – skrajšani postopek 

8. Predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2023 

9. Predlog Letnega programa športa v občini Sevnica za leto 2023  

10. Predlog Letnega programa kulture v občini Sevnica za leto 2023 

11. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

12. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

13. Razno 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje občinskega sveta z dne  

25. 1. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Božidar Groboljšek izpostavi, da v zapisniku v točki razprave o proračunu Občine Sevnica ni 

omenjena kulturna dvorana.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 01. 

2023 s pripombo.   

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 

01. 2023 s pripombo. 

 

 

Ad 3 

Letno poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata – Skupnega prekrškovnega organa 

za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev podata vodja splošne službe Roman Strlekar in vodja Skupnega 

prekrškovega organa Martin Cerjak.   

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Občina Sevnica je ena izmed ustanoviteljic skupnega prekrškovnega organa. Ustanoviteljske 

pravice izvršujejo župani, z izjemo sprejema ustanovitvenega akta, zagotavljanja proračunskih 

sredstev za delovanje medobčinskega inšpektorata, sprejema občinskega programa varnosti 

in ocene njegovega izvajanja. Občina vsako leto z medobčinskim inšpektoratom uskladi in 

potrdi program dela in letnega plana dela za tekoče leto. Medobčinski inšpektorat vsako leto 

pripravi tudi poročilo o delu preteklega leta, s katerim se sezani občinski svet. Občinski svet 

skladno z Zakonom o občinskem redarstvu najmanj enkrat letno tudi oceni izvajanje 

občinskega programa varnosti. Gre za dokument, v katerem so opredeljena izhodišča za 

zagotavljanje varnega in kvalitetnega življenja prebivalcev občine. 

 

Martin Cerjak, vodja Skupnega prekrškovnega organa  

V okviru medobčinskega inšpektorata delujeta redarska služba in občinska inšpekcija. V 

lanskem letu je bil na prosto delovno mesto v septembru zaposlen nov redar. Izvedeni sta bili 

dve koordinaciji medobčinskega inšpektorata s predstavniki občinski uprav, in sicer v Krškem 

in v Radečah. Medobčinski inšpektorat sodeluje z občinskimi upravami, komunalnimi podjetji, 

policijo, Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, s krajevnimi skupnostmi in z 

občani. Delo občinskega redarstva je potekalo zlasti na področju urejanja mirujočega prometa, 

meritev hitrosti, odstranitev neregistriranih vozil in posameznih preventivnih akcij, ki so bile 

izvedene samostojno ali v sodelovanju s policijo. Delo medobčinskega inšpektorata je v letu 

2022 potekalo predvsem na področju posegov v občinske ceste, oskrbe s pitno vodo, 

komunalnih odpadkov, urejenosti parcel in cestno-prometnih prekrškov. V zadnjem obdobju se 

povečuje tudi število prijav s področja enostavnih objektov. To področje je v pristojnosti 

občinskih inšpekcij od leta 2018. Največ izzivov je z objekti, ki so bili zgrajeni v nedoločeni 

preteklosti, pristojni inšpektorati pa v tem obdobju niso izvajali nadzorov. V lanskem letu je 

medobčinski inšpektorat v skladu z novim gradbenim zakonom pridobil tudi pristojnost nadzora 

nad nezahtevnimi objekti, kar predstavlja velik zalogaj za relativno majhen organ.  

Finančno poročilo kaže, da je bila v občini Sevnica realizacije višja, kar je posledica stalnih 

nadzorov urejenosti parkirnih površin in rednih meritev hitrosti. Glavna problematika, ki se 

nanaša na delo medobčinskega inšpektorata, je povezana z majhnim številom zaposlenih, 

upoštevajoč tudi vedno večjo pristojnost in prenose pooblastil iz državne ravni. Izziv so tudi 

nekateri nepopolni občinski odloki. Poseben problem pa so postopki s tujci in prejemniki 

socialnih transferjev, kljub temu pa se bodo aktivnosti na tem področju v letu 2023 nadaljevale 

v skladu s programi in plani dela ter izpostavljeno problematiko v posameznih občinah.  

Z letošnjim aprilom bo novo zaposleni redar pričel s samostojnim izvajanjem del s polnimi 

pooblastili.  

Aktivnosti redarstva so se v občini Sevnica izvajala predvsem na področju mirujočega prometa, 

meritev hitrosti, odkrivanja neregistriranih vozil in izvajanja postopkov za njihovo odstranitev z 

javnih površin. Izvedene so bile še preventivne akcije, ki so bile izvedene samostojno ali v 

sodelovanju s policijo,  nadzor na javnih površinah in nadzor nad lastniki psov. Izvedenih je bilo 
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6 meritev hitrosti, kar je vidno iz podatkov. Izjemnih prekoračitev ni bilo zaznanih, kar je tudi 

posledica pogostejših nadzorov policije. V tem letu, ko je Policijska postaja Sevnica kadrovsko 

ojačana, se načrtuje izvedba več skupnih akcij. Izvedene so bile tudi preventivne akcije ob 

prvem šolskem dnevu pri vseh osnovnih šolah v občini. Po aprilu bodo nadzori potekali 

dvoizmensko, kar pomeni več nadzora tudi v popoldanskem času in preko vikenda.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Igor Orešnik, Janez Kukec, Gregor Korene, Božidar 

Beci, Stanka Žičkar, Marko Kotar, Vincenc Knez, Rok Petančič, Gregor Zupanc 

 

Povzetek razprave: 

Izpostavljeno je vprašanje, kakšno vlogo ima skupni prekrškovni organ pri nadzoru javnih 

površin, kjer se v zadnjem obdobju zaznava veliko poškodb. Odgovorjeno je bilo, da sta dva 

redarja na terenu ves čas, vendar izvajata naloge na območju petih posavskih občin.  

Nadalje je izpostavljeno vprašanje nadzora nad nezahtevnimi objekti in pristojnosti 

medobčinskega inšpektorata in s tem povezanih višjih stroškov. Odgovorjeno je bilo, da se 

nadzori opravljajo skladno z veljavnimi prostorskimi načrti. Kjer bo možnost, bodo postopki 

izpeljani, dodatnih namenskih sredstev za to področje pa ni predvidenih. V praksi lastniki 

objektov po prejetem opozorilu navadno uredijo stanje.  

Podana je bila pohvala za ureditev stanja na področju odlaganja odpadkov na Telčicah in 

postavljeno vprašanje glede izvajanja nadzora nad spuščenimi psi. Odgovorjeno je bilo, da je 

to pristojnost policije, medobčinski inšpektorat pa se ukvarja z nadzorom vodenja psov na 

javnih površinah in čiščenja njihovih iztrebkov.  

Izpostavljeno je bilo vprašanje glede meritev hitrosti v naselju Križišče. Povprečna presežena 

hitrost je za več kot 50 % na tem območju in vsaka izmerjena hitrost je bila višja od dovoljene. 

Podan je bil komentar, da merilniki hitrosti ne podajajo pravilnih podatkov, na Planinski denimo 

kaže merilnik vedno več, kot je dejanska hitrost vozila. Odgovorjeno je bilo, da se meritve 

izvajajo na lokacijah, kjer so zaznane stalne kršitve, so pa te lokacije usklajene z občinsko 

upravo. Medobčinski inšpektorat je odprt za predloge za nove lokacije.  

Nadalje je bila izpostavljena človeškost pri izvajanju nalog medobčinskega inšpektorata, ki naj 

bi kaznovali invalidne osebe zaradi napačnega parkiranja. Odgovorjeno je, da imajo redarji 

navodilo biti ljudje pri izvajanju svojih nalog in v večini primerov se tega tudi držijo.  

Podano je bilo vprašanje glede zasedanja parkirnih mest za invalide in podana pobuda, naj 

medobčinski inšpektorat objavi navodila na plakatu v ZD Sevnica glede pravil parkiranja za 

invalidne osebe. Odgovorjeno je bilo, da je problematika napačne interpretacije teh pravil 

stalnica.  

Nadalje je bila izpostavljena izbira lokacij za merjenje hitrosti, ker da so bolj primerne druge 

lokacije, denimo na Prvomajski cesti v sevnici od ZD Sevnica proti Bazenu Sevnica. 

Izpostavljena je bila tudi razlika med stroški medobčinskega inšpektorata in prihodki, ki jih 

inšpektorat ustvari. Odgovorjeno je bilo, da je temeljno načelo dela medobčinskega 

inšpektorata urejanje zadev in ne polnjenje občinske blagajne ter da je prioriteta izrekanje 

opozoril, ne izdajanje glob.  

Nadalje je bilo izpostavljeno vprašanje vegetacije v profilu ceste in kakšno je razmerje med 

samoiniciativnimi postopki in prijavami. Odgovorjeno je bilo, da se ceste pregledujejo spomladi, 

ob prejeti prijavi pa se vsakokrat pregleda tudi širše območje.  

Ponovno je bilo omenjeno naselje Križišče in tamkajšnje meritve, kjer ni strnjeno naselje in 

izraženo nestrinjanje, da se tam meritve izvajajo. Ob tem je bilo poudarjeno, da se z meritvami 

hitrosti ukvarja policija in da bi morala biti pozornost medobčinskega inšpektorata usmerjena 

na okoljska vprašanja. Odgovorjeno je bilo, da medobčinski inšpektorat meri hitrost šestkrat na 

leto na dveh lokacijah, torej 12 meritev v letu, 1 mesečno, kar se ocenjuje za ne pretirano 

represijo. V praksi se kaže, da se po tem na teh območjih ustrezno upošteva dovoljene hitrosti.  
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Izpostavljen je konkreten primer zapuščenega vozila pri NHM 17 pri igrišču, ki naj bi bilo tam 

že 8 mesecev. Odgovorjeno je bilo, da medobčinski inšpektorat pozna zadevo, da vozilo ni tam 

toliko časa in da se zadeva rešuje, lastnik pa je prejemnik socialne pomoči, zato sankcija s 

kaznijo ni učinkovit ukrep.  

Podano je bilo vprašanje glede nadzora nad objekti javne razsvetljave in odgovorjeno, da to ni 

v pristojnosti medobčinskega inšpektorata.  

Nadalje je bilo izpostavljeno vprašanje meritev hitrosti na Račici, kjer je bila opravljena meritev 

brez zaznanih prekoračitev, vendar je bila lokacija izbrana nerodno, saj tam ni možno voziti 

prehitro. Predlaga se izvedba meritev ob bolj primerni uri na bolj primerni lokaciji v Račici. 

Odgovorjeno je bilo, da fizično ni mogoče izvajati meritev hitrosti na vseh lokacijah, saj je 

potreben prostor za vozilo. Poudarjeno je, da je na tako ozki cesti občutek hitrosti bistveno višji 

od realne, bo pa medobčinski inšpektorat izvajal meritve tudi na tem območju skladno z 

zmožnostmi.  

 

Razprava je zaključena.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z letnim poročilom o delu Medobčinskega 

inšpektorata – Skupnega prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, 

Brežice, Krško, Radeče in Sevnica za leto 2022. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z letnim poročilom o delu Medobčinskega 

inšpektorata – Skupnega prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, 

Brežice, Krško, Radeče in Sevnica za leto 2022. 

 

 

Ad 4 

Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Sevnica za leto 2022 

 

Uvodno obrazložitev je bila podana že pri prejšnji točki, zato vnovič ni potrebna.   

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti 

Občine Sevnica za leto 2022. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 



  

 
7 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti 

Občine Sevnica za leto 2022. 

 

 

Ad 5 

Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za Poslovno cono Radna, 

Okoljsko poročilo in Elaborat ekonomike – druga obravnava 

 

 

Uvodno obrazložitev podata vodja oddelka za okolje in prostor Roman Perčič in predstavnica 

podjetja Savaprojekt d. d. Silvija Umek Toth.  

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

Januarja 2018 je Občina Sevnica prejela zasebno pobudo glede izdelave OPPN-ja pobudnika 

Sava Avto, ki je tudi sam izbral izdelovalca prostorskega načrta. Občina Sevnica je v marcu 

2018 vsem lastnikom zemljišč poslala dopis glede postopka priprave, leta 2020 je bil 

organiziran javni posvet. V tem letu so bile tudi pridobljene smernice in mnenja nosilcev 

urejanja prostora. Potrebno je bilo izdelat strokovne podlage, med njimi prometno ureditev 

področja, študijo elektrifikacije, elaborat ekonomike odvajanje zalednih voda izza območja 

Silika ter okoljsko poročilo. Javna razgrnitev je potekala od 7. marca do 5. aprila 2022. Javna 

obravnava je potekala 30. marca 2022 v TVD Parizan Boštanj. V času javne razgrnitve so bile 

prejete pripombe. Občinski svet Občine Sevnica je 25. maja 2022 izvedel prvo obravnavo 

prostorskega akta, t.i. dopolnjeni osnutek, seznanil se je z okoljskim poročilom in elaboratom 

ekonomike, opredelil se je tudi do pisnih pripomb z javne obravnave in razgrnitve. Na podlagi 

tega je bil nato izdelan OPPN. Vsa prejeta mnenja nosilcev urejanja prostora so bila pozitivna, 

zato se občinskemu svetu predlaga, da sprejme odlok.  

 

Silvija Umek Toth, Savaprojekt d. d. 

Postopek priprave prostorskega akta poteka v skladu z Zakonom o urejanju prostora. 

Obravnava odloka na občinskem svetu je predzadnji korak, sledi še objava v Uradnem listu, 

potem pa so izpolnjeni pogoji za pridobitev gradbenega dovoljenja investitorja.  

Skladno s prostorskim načrtom je območje trenutno po namenski rabi opredeljeno kot območje 

za industrijo, v postopku priprave podrobnega prostorskega načrta pa se sme namensko rabo 

spremeniti. V tem konkretnem primeru to pomeni, da se površine za industrijsko rabo 

spreminjajo v območje centralnih dejavnosti. To pomeni, da bodo vplivi zgrajenih objektov 

manjši, kot bi sicer lahko bili.  

Gre za dobre 4 ha veliko območje, ki je na vzhodni in zahodni strani omejeno z glavni cesto 

proti Celju, regionalno cesto proti Trebnjem, v južnem delu pa meji na obstoječo stanovanjsko 

območje. Gre za umestitev poslovnih stavb, trgovskih stavb, bencinskega servisa ter v južnem 

delu gradnjo poslovno stanovanjskih stavb, kar pomeni, da je v delu predvideno tudi za bivanje.  

Na severnem delu območja se nahaja območje varovalnega pasu glavne in regionalne ceste. 

Na območju se nahaja razbremenilnik ter črpališče kanalizacijskega omrežja. Po uradnih 

evidencah gre za poplavno območje, to območje pa meji na območje državnega prostorskega 

načrta za HE Arto-Blanca. Zaradi omejitev priobalnega pasu so bile izdelane dodatne strokovne 

podlage, in sicer strokovna podlaga za odvodnjavanje neimenovanega vodotoka, ki se nahaja 

južno od podjetja Siliko, strokovna podlaga za ureditev tega vodotoka preko cevovoda oziroma 

odprtega jarka, saj se na tem območju pojavljajo težave s presežno vodo v času obilnejših 

padavin. Ker se južno od območja poslovne cone nahaja Tariški dvorec, so bili v sodelovanju z 
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ministrstvom za kulturo predpisani omilitveni ukrepi, ki zagotavljajo, da vizualna veduta 

poslovne cone ne bo prekrivala vedute Tariškega dvorca.  

Na območju se bo naprej izvedla rekonstrukcija obeh državnih cest, in sicer se bo na križanju 

regionalne državne ceste izvedlo novo krožno krožišče s samostojnim krakom za poslovno 

cono. S tem namenom je bila izdelana prometna kapacitetna analiza in idejna zasnova, ki je v 

prostorskem načrtu upoštevana. V zahodnem delu območja je predvidena gradnja več 

poslovnih in trgovskih stavb ter gradnja pomožnih stavb, kot so skladišča, nadstrešnice… Pri 

umeščanju v prostor je bilo potrebno upoštevati predpisane faktorje zazidanosti, potrebno je 

bilo zagotoviti zadostne zelene površine. Glavni objekti morajo biti oddaljeni vsaj 4 metre od 

gradbene meje, enostavni objekti so lahko nekoliko bližje. Etažnost objektov je pritličje in ena 

etaža, skupno maksimalne višine 10 metrov. V severnem delu je predvidena umestitev 

manjšega bencinskega servisa. Skrajno vzhodno območje je namenjeno predvsem gradnji 

stanovanjskih stavb, v manjšem delu se v pritličjih lahko uredijo poslovni prostori. V sklopu 

poslovne cone bo izvedena interna javna prometnica. Območje bo opremljeno z vso potrebno 

gospodarsko javno infrastrukturo.  

Elaborat ekonomike opredeljuje predvidene stroške in finančno vzdržnost načrtovane ureditve 

gospodarske javne infrastrukture, ki obsega ceste, kanalizacijo, vodovod, transformatorsko 

postajo, telekomunikacijsko omrežje in ekološke otoke. Okviren strošek je nekaj manj kot 1,5 

milijona evrov.  

 

STALIŠČE ODBORA ZA OKOLJE IN PROSTOR: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka Občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za Poslovno cono Radna, Okoljsko poročilo in Elaborat ekonomike, ki predlogu nima 

pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka, okoljsko poročilo in elaborat 

ekonomike obravnava v drugi obravnavi.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Marko Kotar, Gregor Korene, Rok Petančič, Stanka 

Žičkar  

 

Povzetek razprave: 

Izražena je podpora prostorskemu aktu. Izpostavljena je bila širina prometnice, ki se zdi 

preozka, saj so sodobna vozila široka. Pojasnjeno je, da vse predvidene ureditve sledijo 

zakonodaji. Dodano je, da lahko Občina Sevnica kot soglasodajalec poda tudi zahtevo po 

širšem cestišču v okviru toleranc, investitor pa bo to zagotovo uskladil.  

Podana je bila pripomba glede navedbe pravne osebe Plinovod Sevnica, ki ne obstaja več.  

Nadalje je bila izražena podpora projektu, vendar ne pod vsakimi pogoji. Potrebno je upoštevati 

problematiko zalednih voda, k temu je potrebno pristopiti strokovno. Nadalje je izražena želja 

po drugih vsebinah, ki jih lokalna skupnost potrebuje bolj kot trgovski center. Izpostavljeno je 

vprašanje ali bodo na območju OPPN-ja tudi kolesarske steze. Odgovorjeno je, da gre za 

gospodarsko oziroma podjetniško pobudo, ki ji je treba pustiti pot. Odgovorjeno je tudi, da je 

bil strokovni pristop k reševanju zalednih vod izražen že pri gradnji Silika,  

Pojasnjeno je, da je kolesarska steza predvidena med reko Savo in državno cesto.  

Nadalje je izpostavljeno, da je ocenjena vrednost v elaboratu ekonomike verjetno prenizka, 

izpostavljeno je vprašanje, kje v proračunu so opredeljeni stroški komunalnega opremljanja 

območja. Odgovorjeno je, da bo glede na elaborat ekonomike sklenjen dogovor z investitorjem, 

ki bo ali plačal komunalni prispevek, na podlagi katerega bo Občina Sevnica izvedla komunalno 

opremljanje ali pa bo sklenjena pogodba in bo investitor območje komunalno opremil na lastne 

stroške.  
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Izraženo je zadovoljstvo, kjer projekt predstavlja pridobitev novih delovnih mest in novih 

stanovanjskih površin. Postavljeno je vprašanje glede pozitivnih učinkov rondoja na pretočnost 

prometa oziroma vključevanje prometa na glavno cesto iz Dolenjega Boštanja. Odgovorjeno je, 

da gre za drug projekt, investitor je država, vendar je zagotovo tudi ta strokovno pripravljen.  

 

S tem je bila razprava zaključena. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za Poslovno cono Radna, Okoljsko poročilo in Elaborat ekonomike. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za Poslovno cono Radna, Okoljsko poročilo in Elaborat ekonomike. 

 

 

Ad 6 

Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje od prostorskih 

izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RS53.vo – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev podata vodja oddelka za okolje in prostor Roman Perčič in predstavnica 

podjetja Savaprojekt d. d. Silvija Umek Toth.  

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

Gre za lokacijsko preveritev na območju Rovišča za izgradnjo nove poslovilne vežice. Občina 

Sevnica je pričela postopek na osnovi izražene potrebe krajanov, izbrala je zunanjega izvajalca 

za pripravo dokumentacije. Pri lokacijski preveritvi javna obravnava ni potrebna.  

 

Silvija Umek Toth, Savaprojekt d.d.  

Lokacijska preveritev je instrument prostorskega načrtovanja, s katerim občina lahko izvaja 

manjše regulacije prostora. V primeru Rovišča gre za spremembo namenske rabe, trenutno je 

opredeljena za stanovanjsko gradnjo. V elaboratu je utemeljeno individualno odstopanje in 

sprememba namembnosti zato, da se lahko tam rekonstruira, dogradi ali zgradi novo poslovilno 

vežico.  

 

STALIŠČE ODBORA ZA OKOLJE IN PROSTOR: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za individualno 

odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RS53.vo, nanj nima 

pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog sklepa obravnava in sprejme po skrajšanem 

postopku.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni.  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje 

od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RS53.vo. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za individualno 

odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RS53.vo. 

 

 

 

Ad 7 

Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v enoti urejanja prostora TR14.od – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev podata vodja oddelka za okolje in prostor Roman Perčič in predstavnica 

podjetja Proplan Ivanka Kraljić. 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

Zasebni investitor je podal pobudo na Občina Sevnica junija 2022. Investitor je sam izbral 

izdelovalca. Gre za povečanje stavbnega zemljišča. Občina Sevnica je skladno s postopki 

pridobila ID številko s strani Ministrstva za okolje in obvestila sosednje lastnike zemljišč. V 

oktobru 2022 je potekala javna razgrnitev. Ni bila prejeta nobena pripomba. Predlaga se 

sprejem elaborata lokacijske preveritve.  

 

Ivanka Kraljić, Proplan 

Gre za preveritev lokacije za namen gradnje stanovanjske hiše v Trnovcu. Lokacijska preveritev 

omogoča manjše obstoječega stavbnega zemljišča na kmetijska zemljišča brez predhodne 

spremembe občinskega prostorskega načrta. Zakonodaja določa pogoje, ki morajo biti 

izpolnjeni, zaradi česar se elaborat lokacijske preveritve tudi izdela. Obstoječe stavbno 

zemljišče je v velikosti okoli 2500 kvadratnih metrov, zazidalna površina se sme povečati za 

največ 20 %. Na razširjenem stavbnem zemljišču se bo gradila individualna samostojna hiša.  

Obstoječe stavbno zemljišče je komunalno opremljeno, zato se bo nova hiša lahko priključila. 

Zemljišče je sicer dolgo in ozko ter strmo, vendar je na območju načrtovane pozidave naravna 

terasa. Nova stanovanjska hiša ne bo imela vplivov na okolje, na območju tudi ni kulturne ali 

naravne dediščine. Zaradi evidentiranega erozijskega območja je bilo izdelano geološko 

poročilo, ki zemljišče opredeljuje kot stabilno.  

 

STALIŠČE ODBORA ZA OKOLJE IN PROSTOR: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog sklepa o lokacijski preveritvi za določitev 

obsega stavbnega zemljišča v enoti urejanja prostora TR14.od. Nanj nima pripomb in 

občinskemu svetu predlaga, da predlog sklepa obravnava in sprejme po skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni razprave. 



  

 
11 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora TR14.od. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora TR14.od. 

 

 

 

 

Ad 8 

 Predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2023  

 

Uvodno obrazložitev podajo župan Občine Sevnica Srečko Ocvirk, direktor občinske uprave 

Zvone Košmerl in vodja oddelka za finance mag. Vlasta Marn.  

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Na prejšnji je občinski svet opravil široko razpravo o osnutku proračuna za leto 2023, kjer so 

bila nato podana pojasnila. Dodatna razprava in pojasnila so bila opravljena tudi na delovnih 

telesih občinskega sveta. V skladu z razpravo na občinskem svetu je bil pred tem pripravljen 

korigiran predlog občinskega proračuna, ki je delno lahko upošteval predloge, ki so bili 

izpostavljeni na seji. V drugi polovici leta bo zelo verjetno potreben rebalans, ki bo reflektiral 

novo stanje pri projektih, eventualnih razpisih, ki jih potem lahko vključujemo v proračun.  

S tem proračunom je mogoče slediti izvirnim in zakonskim nalogam ter razvojnim nalogam, 

hkrati pa se s potrditvijo proračuna lahko nadaljujejo in zaključujejo tekoči projekti, prične se 

lahko tudi z izvedbo javnih razpisov.  

 

Zvone Košmerl, direktor občinske uprave 

Prihodki so se povečali za okoli 200 tisoč evrov na nekaterih davčnih postavkah. Opravljene so 

bile tudi nekatere prerazporeditve na odhodkovnih postavkah. Na področju okolja in prostora 

je razlika 150 tisoč evrov na račun dodatnih prihodkov, nekaj je prerazporeditev med 

postavkami. Povečala so se sredstva za vzdrževanje gozdnih poti iz pristojbin za 43 tisoč evrov, 

vzdrževanje lokalnih cest pa za 157 tisoč evrov. Na nekaterih drugih postavkah so se sredstva 

zmanjšala. Na področju družbenih dejavnosti je prišlo do prerazporeditev: povečala so se 

sredstva za letni program športa, na račun tega so se uskladila javna dela. Povečala so se 

sredstva za obnovo zunanjih površin bazenskega kompleksa – območja lokala, zaradi 

nepredvidenih del zaradi plazovitosti terena so se povečala sredstva za obnovo igrišča pri OŠ 

Sava Kladnika Sevnica. Znižana je postavka za ureditev centra za duševno zdravje v višini 150 

tisoč evrov. Sprejetje proračuna omogoča pričetek načrtovanih aktivnosti. V nadaljevanju 

proračunskega obdobja bodo možne korekcije, tudi s spremembo določenih pravilnikov. 

Proračun omogoča dokaj enakomeren razvoj vseh segmentov delovanja teritorialno velike 

občine.  

 

mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance   
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Predloženo gradivo je bilo obravnavano na vseh odborih. Prihodki proračuna so torej 

načrtovani v višini 25,3 milijona evrov, odhodki pa v višini 29,3 milijona evrov. Gre za najvišji 

proračun do sedaj. Odplačila kredita bo nekaj manj kot 900 tisoč evrov. Amandmajev Občina 

Sevnica ni prejela. V kolikor bo proračun sprejet, bo v petek objavljen v Uradnem listu, v 

ponedeljek bo odlok začel veljati.  

 

STALIŠČA ODBOROV: 

 

Rok Petančič, predsednik Odbora za finance in proračun 

Odbor je obravnaval predlagano gradivo Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2023, se 

z njim strinja in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 1. redni seji, dne 21. 2. 2023, obravnaval se predlog 

Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2023 za področje družbenih dejavnosti, nanj nima 

pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v obravnavo in sprejem. 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je sprejel stališče, da se predlog Odloka o proračunu Občine 

Sevnica za leto 2023 v navedeni obliki posreduje v obravnavo in sprejem Občinskemu svetu 

Občine Sevnica.  

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvu je sprejel stališče, da se je seznanil s predlogom Odloka 

o proračunu Občine Sevnica za leto 2023, nanj nima pripomb, ga podpira in v navedeni obliki 

posreduje v sprejem Občinskemu svetu Občine Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Gorazd Zupanc, Tomaž Lisec, Gregor Korene, Marko Kotar, Igor 

Orešnik 

 

Izpostavljen je projekt ureditve kanalizacije in čistilne naprave v Loki, v proračunu je navedena 

projektna dokumentacija, pričakuje pa se pričetek izvedbe projekta. Odgovorjeno je, da bo v 

letu 2023 urejena dokumentacija, projekt pa bo naslednje leto. Izpostavljeno je bilo tudi 

prestavljanje projektov v NRP na kasnejša leta. Izpostavljena je bila recenzijska razprava na 

DRSI na temo obnove ceste v Loki, ki pa ni javna razprava. Vsebina bo posredovana Krajevni 

skupnosti Loka.  

Nadalje je bilo izpostavljeno zadolževanje, ki je v tem konkretnem primeru smotrno. Izraženo 

je bilo, da Občina Sevnica posredno priznava krivdo za napake, ker je umestila stabilizacijo 

terena stadiona v proračun. Izraženo je bilo obžalovanje, da je bilo nekaj pobud preslišanih. 

Postavljeno je vprašanje, ali gre pri NUSZ za obdavčitev cerkvenih površin. Odgovorjeno je 

bilo, da so bile vse pobude zapisane, o njih se razpravlja in zanje se išče rešitve. Glede 

obračuna NUSZ je bilo odgovorjeno, da je o tem odločilo sodišče. V letošnjem letu Občina 

Sevnica tega davka še ne bo zaračunala, v nobenem primeru pa ne gre za visoke zneske.  

Nadalje je izpostavljen sistem zadolževanja in izbira bančnih produktov. Odgovorjeno je bilo, 

da so občine pri zadolževanju podvržene jasni zakonodaji, primeren produkt pa ponuja samo 

ena banka. Izpostavljen je še most Jelovec in izražena skrb zaradi zamikanja realizacije 

projekta.  

Pohvaljena je bila konservativna drža občine pri zadolževanju. Nadalje proračunu ni bila 

izražena podpora, ker ne izkazuje novih postavk prihodkov za občino.  
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Izpostavljeno je bilo, da bodo vsi podatki glede kreditov in drugi finančni podatki predstavljeni 

na seji občinskega sveta, ko se bo obravnaval zaključni račun za leto 2022. Pojasnjeno je bilo 

tudi, da so prihodki občine odvisni od povprečnine, na katero občina nima vpliva. Nadalje je 

bilo poudarjeno, da bi občina morala povečati prihodke ter prihraniti na račun plač in 

pisarniškega materiala. 

Izraženo je bilo strinjanje glede varčevanja in racionalizacije poslovanja. Izpostavila se je 

pomembnost vlaganja v projekte, ki so resnično potrebni za lokalno skupnost, kot je denimo 

igrišče pri Osnovni šoli Milana Majcna Šentjanž. Odgovorjeno je bilo, da so vsi projekti odraz 

izraženih potreb v lokalnem prostoru. Poudarjeno je še, da se standard povečuje, z njim pa se 

povečujejo tudi stroški.  

 

S tem je bila razprava zaključena.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2023 in Odlok o proračunu Občine 

Sevnica za leto 2023. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  16 

PROTI:  1 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2023 in Odlok o proračunu 

Občine Sevnica za leto 2023. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2023, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za leto 2023 in 

Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

Pridobivanje  nepremičnega  premoženja  se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  205.041 EUR, 

razpolaganje  z  nepremičnim  premoženjem  pa se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  353.726 

EUR.  

V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi načrta 

ravnanja ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki narekujejo hiter odziv, se lahko sklepajo 

pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem, do 

največ 20 % skupne vrednosti obeh načrtov, kar znaša 111.753 EUR. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  24 

PROTI:  1 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 

leto 2023, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za 

leto 2023 in Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2023. 
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Pridobivanje  nepremičnega  premoženja  se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  205.041 

EUR, razpolaganje  z  nepremičnim  premoženjem  pa se  načrtuje  v  orientacijski  

vrednosti  353.726 EUR.  

V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi 

načrta ravnanja ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki narekujejo hiter odziv, se 

lahko sklepajo pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem načrtu ravnanja z 

nepremičnim premoženjem, do največ 20 % skupne vrednosti obeh načrtov, kar znaša 

111.753 EUR. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet je sprejel Program prodaje finančnega premoženja Občine Sevnica za leto 2023. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel Program prodaje finančnega premoženja Občine Sevnica za leto 

2023. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet je sprejel Sklep o višini enkratne denarne pomoči za novorojence v Občini 

Sevnica v letu 2023, ki znaša 400 EUR. 

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel Sklep o višini enkratne denarne pomoči za novorojence v občini 

Sevnica v letu 2023, ki znaša 400 EUR. 

 

 

 

Ad 9 

Predlog Letnega programa športa v občini Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti.  

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

Občina vsako leto v skladu z Zakonom o športu pripravi letni program športa, s katerim se 

določi izvajanje Nacionalnega programa športa v Republiki Sloveniji. Skladno s trinajstim 

členom Zakona o športu je občina pridobila tudi mnenje občinske športne zveze, ki je priloženo 

gradivu. Dokument določa programe in področja športa, ki se sofinanciranju v posameznem 

koledarskem letu. Opredelijo se naloge in smernice. Občina Sevnica sledi sprejeti strategiji 

športa. Na področju športnih programov je potrebno poudariti, da je razpis za šport že v teku 

v proceduralnem kontekstu. Za športne programe je namenjenih 186 tisoč evrov, torej 23 tisoč 
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evrov več kot v lanskem letu, od tega se za tekmovalni šport namenja 17.500 evrov, za 

delovanje športne zveze pa 5.500 evrov več.  

Za upravljanje s športnimi objekti je zadolžen zavod KŠTM Sevnica, za zunanje športne 

površine pa Občina Sevnica. V letošnjem letu je v načrtu ureditev športnih igrišč pri OŠ Sava 

Kladnika Sevnica in OŠ Milana Majcna Šentjanž ter nekateri drugi projekti, med njimi obnova 

terase lokala pri Bazenu Sevnica, vzdrževanje igrišč, zunanjih fitnesov in igrišč za otroke.  

Športna društva in klubi, ki se odzovejo razpisu, so upravičeni tudi so subvencionirane uporabe 

športnih objektov oziroma telovadnic v višini 95 %.  

 

 

STALIŠČE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI: 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa športa v občini 

Sevnica za leto 2023, nanj nima pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v 

sprejem. 

 

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Marko Kotar, Rok Petančič, Božidar Beci, mag. 

Edvard Turk 

 

Povzetek razprave:  

Izražena je podpora dvigu sredstev za šport, hkrati pa izpostavljeno še, da projekt stabilizacije 

terena ne sodi v letni program športa.  

Izpostavljene so planinske poti kot največja športna infrastruktura občine. Podana je pobuda 

za fiksna sredstva za planince za vzdrževanje planinskih poti po enakem sistemu kot se jih 

namenja Godbi Sevnica.  

Izpostavljeno je še vprašanje, kje so prikazani prihodki od prodaj kart za bazen. Odgovorjeno 

je, da na proračunski postavki »prihodki od vstopnin«.  

 

S tem je bila razprava zaključena. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa v občini Sevnica za leto 2023. 

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa v občini Sevnica za leto 

2023. 

 

 

 

Ad 10 

Predlog Letnega programa kulture v občini Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 



  

 
16 

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

Letni program kulture se izvaja preko javnih zavodov KŠTM Sevnica, Knjižnice Sevnica, 

Javnega sklada za kulturne dejavnosti RS, območne izpostave Sevnica, ter preko javnega 

razpisa. Kulturne dejavnosti se izvajajo preko zveze in društev. Za upravljanje kulturnih objektov 

je pristojen KŠTM Sevnica, ki upravlja z Gradom Sevnica, Ajdovskim gradcem, kulturno 

dvorano in po novem z brivsko-frizerskim salonom Kreutz. Knjižnica Sevnica opravlja naloge 

skladno z Zakonom o knjižničarstvu in izvaja razne dogodke, Posavska potujoča knjižnica pa je 

namenjena za tiste, ki so od knjižnice bolj oddaljeni. V sevniški občini je lokacij postankov 

Bibliobusa 19. Občina Sevnica je tudi soustanoviteljica Posavskega muzeja Brežice, z 

vsakoletno pogodbo muzej pripravi različne aktivnosti.  

Na področju investicij bo Občina Sevnica v letu 2023 nadaljevala z aktivnostmi za projekt 

obnove Slomškovega doma, in sicer s pripravo projektne dokumentacije za pridobitev 

gradbenega dovoljenja. Skupni obseg sredstev za letni program kulture je 1.035.206 evrov 

oziroma 3,6 odstotkov proračuna.  

 

STALIŠČE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI: 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa kulture v občini 

Sevnica za leto 2023, nanj nima pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v 

sprejem. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Marko Kotar 

 

Izpostavljeno je bilo, da je kvota javnega razpisa za kulturo že vrsto let enaka in poudarjeno, da 

se lahko svetniško sejnino nameni tudi izbranemu društvu. Odgovorjeno je bilo, da je 

pomembno, da imajo društva za svoje delovanje zagotovljena sredstva, pa tudi, da lahko 

koristijo ustrezne prostore, le-te pa je potrebno ustrezno vzdrževati.  

 

S tem je bila razprava zaključena.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture v občini Sevnica za leto 2023 

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture v občini Sevnica za leto 

2023. 

 

 

 

 

Ad 11 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
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Marjan Ločičnik 

• Izpostavi zamikanje časovnice pri izgradnji nadvoza čez železniško progo na Blanci. 

Predlaga, da se zaradi zamika realizacije te ureditve, ki je povezana tudi z ureditvijo 

uvoza k OŠ Blanca, pričnejo aktivnosti za ureditev prometa na tem območju. Predlaga 

postavitev semaforjev. 

 

Tomaž Lisec 

• Predlaga, da se glede uvozov na območju kamnoloma Tržišče preveri še možnost 

namestitve prometnega ogledala na območju obrtne delavnice in stanovanjskih hiš, za 

odcep »Jene«. 

• Zanima ga, ali se bo ogledalo nasproti izvoza kamnoloma, za katerega je bil podan 

odgovor, da je možna postavitev, tudi naročil.  

 

Rado Kostrevc 

• Razjasni, da se je pobuda za prestavitev avtobusnega postajališča v Gabrijelah ni 

nanašala na šolski avtobus. Pobudo so podali krajani, podana pa je bila v kontekstu 

prestavitve avtobusnega postajališča za ustrezno prometno varnost. Postajališče se 

uporablja za javni avtobusni prevoz (srednješolci). 

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   

 

 

Ad 12 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

 

Gregor Korene 

• Predlaga ustrezno ureditev dostopa do Osnovne šole Blanca za boljšo prometno 

varnost. Za pospešitev državnega projekta predlaga odkupe zemljišč, predlaga tudi 

pripravo projektne dokumentacije s strani občine. 

• Predlaga umestitev prometnih ovir na območju križišča v Hinjcah. 

• Predlaga, da Občina Sevnica poda zahtevo za kalibracijo merilnikov hitrosti, da bodo 

prikazovali natančnejše podatke. 
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Tanja Novšak 

• Zanima jo, kdaj bodo v Sevnici dražji vrtci in za koliko odstotkov višje položnice je za 

pričakovati? 

• Predlaga, da se ponovno preuči možnost postavitve nadzornih kamer na javnih 

površinah.  

 

Ivan Orešnik 

• Predlaga ureditev nevarnega cestnega odseka v Hinjcah.  

 

Rok Petančič 

• Predlaga pripravo celovite  strategije, ki bo naslovila problematiko starajoče se 

populacije z operativnimi opredelitvami.  

• Predlaga preučitev možnosti za primernejše prostore za program OZARA, predlaga da 

se v dopoldanskem času, ko je Mladinski center Sevnica prazen, te prostore nameni 

dejavnosti OZARE.  

• Pove, da na občinski spletni strani ni zasledil objave prostega delovnega mesta za 

direktorja občinske uprave, da so objavljena javna naročila datirana na leto 2021 in da 

je na spletni strani objavljen članek na temo intervencijske poti za Bazenom Sevnica, ki 

je po njegovem prepričanju napačen, ker ne gre za intervencijsko pot. Predlaga 

popravek ali izbris članka.  

 

Marjan Ločičnik 

• Zanima ga, kdo je nosilec izvedbe in usposabljanja kandidatov za izvajanje certificiranih 

prvih posredovalcev. Kakšne so naloge in kakšna je pravna zaščita člana, ki izvaja 

naloge prvega posredovalca. Kako je zakonsko določeno vračilo stroškov, ki nastane v 

zvezi z izobraževanjem in izvajanjem nalog certificiranega prvega posredovalca.  

 

Božidar Beci 

• Predlaga, da se pri mrliški vežici na Razborju ciprese primerno uredi oziroma odstrani.  

• Predlaga ureditev cestnega odseka na Orehovem, med znakom za konec omejitve 

hitrosti na 70 km/h in odcepom za Ledino, kjer je nevarne ovinek z mostičkom. 

 

Jernej Žnidaršič 

• Zanima ga, kam se bo, glede na sprejet OPPN za Poslovno cono Radna, prestavilo 

pristajališče za helikopter, ali ima občina že izbrano lokacijo za izgradnjo modernega 

helioporta, ki bi omogočal pristajanje helikopterjev tudi ponoči in v slabših vremenskih 

razmerah.  

 

Damjan Žibert 

• Zanima ga, kdaj bo stekla obnova mostu Sevnica–Boštanj. Zanima ga, ali so informacije 

glede dogovorov o omejitvah hitrosti in kolesarske steze na vozišču resnične.  

• Pove, da Občina Sevnica nima ustreznega odloka za zaračunavanje komunalnega 

prispevka, ker ni skladen z Zakonom o urejanju prostora III. Predlaga, da se v odloku 

opredeli tudi zahteva za digitalni izris s točnimi podatki.   
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• Zanima ga, zakaj se Občina Sevnica v letu 2020 ni prijavila na razpis za sofinanciranje 

izgradnje kolesarskih stez. 

• Predlaga odstranitev skate parka, ker po njegovem tega nihče ne uporablja.  

• Pove, da peščeno nasujte po travi ni strokovna ureditev parkirišča.  

 

Boštanj Repovž 

• Pove, da so krajani naselja Hrušice, ki se nahaja ob državni cesti Tržišče–Hotemež, 

podali pobudo za omejitev hitrosti skozi naselje. S strani Direkcije RS za infrastrukturo 

so prejeli odgovor, da je cesta premalo obremenjena s prometom. Predlaga, da se 

ponovno opravi štetje prometa na tem odseku in poda odgovor, ki bo skladen z 

aktualnimi podatki (meritev je bila opravljena v letu 2011). 

Vincenc Knez  

• Predlaga hortikulturno ureditev območja ob regionalni cesti G1-5 med območjem od 

izliva reke Mirne do brvi Radna. 

Tomaž Lisec 

• Predlaga, da se v okviru priprave letnih programov športa in kulture preuči možnost 

povrnitve obratovalnih stroškov društvom, ki so lastniki objektov.  

• Zanima ga časovnica obnove mostu Sevnica–Boštanj in kakšna so sofinancerska 

sredstva s strani Občine Sevnica za ureditev kolesarske poti in pločnikov.  

Ana Jelančić 

• Predlaga, da se občinska uprava poveže z Društvom upokojencev Sevnica, ki bi v okviru 

rokodelske sekcije rado sodelovalo pri obdarovanju novorojenčkov sevniške občine s 

kvačkanimi nogavičkami in kapicami.  

 

 

Ad 13 

Razno 

 

Župan pove, da bo naslednja seja predvidoma v začetku aprila.  

Člane sveta obvesti, da so po e-pošti prejeli vabilo na regijski seminar za člane sveta, ki bo v 

Dolenjskih Toplicah v četrtek, 16. marca 2023. Prijave na seminar lahko uredijo pri Maji 

Šušterič. Nadalje člane sveta povabi na dogodke, in sicer na dogodek ob svetovnem dnevu 

lutk na Grad Sevnica, 18. marca, na prireditev Športnik leta 2022, ki bo 23. marca, in na 

Salamijado, ki bo 10. marca. Članicam občinskega sveta ob dnevu žena izreče voščilo.  

 

Seja je bila zaključena ob 19:20.  

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 


